臺北市光仁國小105學年度上學期彈性課程【 Grade 6 Reading   】科延伸教學計畫表
· 請依任教的彈性課程內容及節數編寫：

1. 閱讀推動課—
(1)請編入班書共讀或書香列車導讀項目(低年級-導師)、

(2)閱讀理解及圖書利用(中高年級-惠華)。
2.生活數學--（低年級-導師）
   (1)請確實依學生所學，融入生活相關議題，與舊經驗結合，並與分項課程教學內容相區隔。

   (2)強調重要觀念以及易渾淆的部份加以統整及比較，分組討論解題方法或實作。

    （各年級約3~4頁）。

3.導師時間/閱讀課--（三~六年級-導師）

(1) 含班書共讀、書香列車等閱讀活動

(2) 班級師生互動心靈成長、宣導議題-----。
   4.英語閱讀--(英語中師)

   5.書法—(請謝宥為老師、施佩婷老師編寫3~6年級書法課程)
     ※各年級連上5週。
· 教學計劃編寫節數應與『彈性課程節數』總表符合。

	學習科目
	English 
Reading
	編寫者
	Tina Yang
	適用年級
	Grade 6

	活動名稱
	English Reading Class – Graded Readers

	編寫理念

及目的
	1. Providing interesting and exciting reading materials to students and wish this can motivate students to read by themselves.

2. Providing different reading activities to help students acquire the concepts about the books and help them to build up their own reading skills. 

3. Encourage students thinking independently and encourage them to express their ideas about the books.

	教材資源
	Scholastic Readers level one

· Billy Elliot

· Malala

	單元主題

名稱
	能力指標

及學習目標
	教學內容
	週次(日期）
	節數


	評量方式
	融入議題或

學習領域

	Billy Elliot
	L3-1

L3-3

L3-4

S3-1

S3-4

R3-5


	1. Students will be able to understand the vocabulary and the general concepts of the book.

2. Students will be able to talk about their ideas about the book.

3. Students will be motivate to read the book themselves.
	Billy wants to be a dancer. Every week he goes to dance classes. He wants to audition for the Royal Ballet School. But how can he tell his family?


	10 weeks
	10
	Reading comprehension

Oral test

Group presentation

Show and tell
	自然與生活科技
性別平等教育

	Malala
	L3-1

L3-3

L3-4

S3-1

S3-4

R3-5


	4. Students will be able to understand the vocabulary and the general concepts of the book.

5. Students will be able to talk about their ideas about the book.

6. Students will be motivate to read the book themselves.
	Extensive reading improvesfluency and there is a real need in the ELT classroom for contemporary gradedmaterial that will motivate students to read. This biography tells thefascinating and empowering story of Malala Yousafzai - a Pakistani activist forfemale education and the youngest-ever Nobel Prize laureate.
	10 weeks
	10
	Reading comprehension

Oral test

Group presentation

Show and tell
	人權教育

性別平等教育


